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Hei!

Sende inn min «replikk» til denne saka sist måndag (07.03.2022), den er handtert greitt frå dykkar side, 
takk skal du ha! 

MEN: Bjørn Villanger sende torsdag 03.03.2022 kl. 21:42 inn sin uttale (dokument på 9 sider) i saka til 
Alver kommune med kopi til Statsforvaltaren, og han har kl. 21:43 same kveld fått kvittering frå Alver (og 
like etterpå frå Statsforvaltaren) om at dokumentet er motteke. Dokumentet har så vidt eg kan sjå rett 
saksnummer mv. Legg det ved denne eposten også.

Ser at saka skal opp på møtet i APM 23.03.2022. Men dokumentet frå Bjørn ser IKKJE ut til å vere med 
mellom dei opplista dokumenta i saka, og i «Saksframlegg», side 5, står det: «Det er ikkje mottatt 
merknad frå nabo gbnr 418/4». HÆÆ??

Med respekt å melde, uttalen frå Bjørn innheld MYKJE ny informasjon som de ABSOLUTT må gå inn i! 

Eg er i denne saka sekretær for Bjørn. Kunne du ringje meg i morgon tidleg, ville det vere fint! 

Mvh.
Kåre Villanger
Mobil: 917 56 960


